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Protokół nr 2/2025 

z XI Sesji Rady Gminy Belsk Duży 

w dniu 28 marca 2025 roku 

Stan Rady: 15, 13 obecnych, 2 nieobecni(wg. załączonej listy obecności) 

Spoza Rady uczestniczyli:  

1) Władysław Piątkowski – Wójt Gminy  

2) Hanna Grotek –Skarbnik Gminy 

3) Renata Ostatek – Sekretarz Gminy  

4) Maria Walewska – Żółcik – dyrektor GZOPO 

5) Marek Szewczyk – dyrektor GOSiR 

6) Marcin Pawlak – dyrektor ZGK 

7) Adam Balcerowicz – Wicestarosta 

8) Urszula Kopycka – kierownik GOPS 

A także sołtysi oraz mieszkańcy.  

Pkt 1. 

Pan Zbigniew Byrski Przewodniczący Rady Gminy Belsk Duży powitał przybyłych radnych i gości, 

rozpoczął obrady XI Sesji Rady Gminy Belsk Duży, odczytał porządek obrad.  

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Wystąpienie radnych Powiatu Grójeckiego. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wpf. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z obowiązku dokonania wpłaty do budżetu nadwyżki 

środków obrotowych za 2024 rok samorządowego zakładu budżetowego – Zakładu Gospodarki 

Komunalnej w Belsku Dużym 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie i przystąpienie przez Gminę Belsk Duży 

do spółdzielni energetycznej Gminy Belsk Duży 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości 

gminnej 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem w trybie bezprzetargowym lokalu 

nr 2 o powierzchni 10,33 m2 usytuowanego na parterze, w lewym skrzydle budynku Urzędu Gminy w 

Belsku Dużym 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Belsk Duży w 2025 roku 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Belsku Dużym w roku 2024 oraz potrzeb w zakresie pomocy społecznej 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny 

w roku 2024 oraz potrzeb związanych z realizacją zadań 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia raportu z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkotykowych oraz efektów jego realizacji w roku 2024. 

14. Zapytania i wolne wnioski 
15. Zamknięcie obrad. 
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Pkt 2 

Nie zgłoszono uwag do porządku obrad, w związku z tym Rada Gminy obradowała wg przedstawionego 

porządku.  

Pkt 3.  

Pan Adam Balcerowicz  

Przedstawił informacje na temat dróg powiatowych – zostały podpisane umowy na 7 dróg w tym dwie 

na terenie gminy Belsk Duży. Dodał, że został ogłoszony przetarg na kolejny odcinek na terenie gminy 

Belsk. Udzielił informacji na temat dotacji dla organizacji pozarządowych z terenu powiatu. Dodał, że 

wśród beneficjentów znajdują się organizacje z terenu gminy. Udzielił informacji na temat szpitali w 

powiecie grójeckim.  

Pan Bogdan Zakrzewski  

Zwrócił się z pytaniem kiedy będzie wyrównana droga powiatowa w Oczesałach. Zwrócił się z pytaniem 

czy Starostwo wysłało pismo do właściciela działki o przesunięcie siatki przy drodze powiatowej 

1626W Skurów – Wilczogóra w miejscowości Oczesały.  

Pkt 4 

Pan Zbigniew Byrski odczytał projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – uchwała Nr XI/70/2025.  

Pkt 5. 

Pan Radosław Szewczyk odczytał projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – uchwała Nr XI/71/2025.  

Pkt 6. 

Pani Mariola Konarska odczytała projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – uchwała Nr XI/72/2025.  

Pkt 7.  

Pan Zbigniew Byrski odczytał projekt uchwały.  

Pan Paweł Lepa  

Zwrócił się z prośbą o szerszą informację na temat przystąpienia do spółdzielni energetycznej.  

Pan Władysław Piątkowski  
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Odpowiedział, że proces ten trwa od trzech lat i dotyczy współpracy z gminami Błędów i Pniewy. 

Zostało podpisane porozumienie, które ma na celu wspólne zarządzanie energią elektryczną w tych 

trzech gminach. W ubiegłym roku gmina uzyskała grant na przeprowadzenie badań dotyczących bilansu 

energii oraz możliwości produkcji energii. Podkreślił, że przystąpienie do spółdzielni jest warunkiem 

rozliczenia projektu i w przyszłości  aplikowania o środki na odnawialne źródła energii. 

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – uchwała Nr XI/73/2025.  

Pkt 8 

Pan Radosław Szewczyk odczytał projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – uchwała Nr XI/74/2025.  

Pkt 9. 

Pani Mariola Konarska odczytała projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – uchwała Nr XI/75/2025.  

Pkt 10. 

Pan Zbigniew Byrski odczytał projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – uchwała Nr XI/76/2025.  

Pkt 11. 

Pan Radosław Szewczyk odczytał projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – uchwała Nr XI/77/2025.  

Pkt 12. 

Pani Mariola Konarska odczytała projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – uchwała Nr XI/78/2025.  

Pkt 13. 

Pan Zbigniew Byrski odczytał projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – uchwała Nr XI/79/2025.  

Pkt 14. 

Pan Jarosław Woźniak  
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Zapytał jaki jest okres gwarancji świetlicy w Rębowoli, ponieważ elewacja jest wypaczona. Czy można 

producentowi zgłosić potrzebę naprawy tej elewacji.  

Pan Władysław Piątkowski  

Odpowiedział, że odpowie na piśmie jak uzyska wiedzę.  

Pan Mariusz Gieleciński  

Zwrócił się z prośba o wystąpienie do KOWR-u oraz GDDKiA z zapytaniem kto odpowiada za 

utrzymanie pobocza i zatoczki na drogach lokalnych wzdłuż trasy S7.  

Zgłosił również problem z naprawa lamp oświetleniowych w miejscowości Zaborów.  

Pan Władysław Piątkowski  

Odpowiedział, że do tej pory było to w zarządzie Generalnej Dyrekcji.  

Pan Paweł Lepa  

Zwrócił się z pytaniem o poszerzenie miejsc parkingowych oraz ustalenie pasa zieleni przy szkole 

podstawowej w Belsku, w związku z pismem rady rodziców. Zapytał jaki jest stan działania z tą sprawą?  

Pan Władysław Piątkowski  

Odpowiedział, że stan jest taki sam jak kilka miesięcy temu. Dodał, że pas zieleni to jest pas drogi 

wojewódzkiej i zarządca nie zgodził się na żadne zmiany.  

Dodał, że jest problem z miejscami parkingowymi przy szkole czy przy ośrodku zdrowia. Dodał, że 

uzgodnienie wjazdu na działkę gminną z drogi wojewódzkiej trwa, mimo ciągłego monitowania tej 

sprawy.  

Pan Grzegorz Rychwicki  

Zaproponował, aby pocztę z Urzędu roznosili sołtysi za odpłatnością. Wskazując na problemy z 

otrzymywaniem listów oraz częstotliwością ich doręczania.  

Pan Władysław Piątkowski  

Odpowiedział, że jako wójt i radni zrobili wszystko żeby poczta była w Belsku. Dodał, że w innych 

gminach chcą protestować. Przypomniał, że był czas kiedy działała w gminie prywatna poczta, 

spowodowało to wiele problemów. Dodał, że nie wie czy da się ten pomysł zgrać z przepisami.  

Pan Jarosław Woźniak 

Zwrócił się z pytaniem, jak organizacyjnie można zrobić żeby spotkać się z Wójtem na dyżurze. 

Wskazując, ze mieszkańcy, sołtysi i radni zgłaszali problemy z możliwością spotkania się i 

porozmawiania. 
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Pan Władysław Piątkowski  

Wyjaśnił, że ze względu na obowiązki nie zawsze ma możliwość siedzieć i czekać na interesantów 

Dodał, że nie dotarły do niego informacje, że mieszkańcy chcą się spotkać.  

Pan Paweł Lepa  

Zwrócił się z pytaniem o otwarty plac zabaw dla dzieci w miejscowości Belsk Duży, w związku z 

funkcjonowaniem placu zabaw na terenie szkoły jedynie w godzinach otwarcia placówki. 

Zaproponował aby uchwałą rady od godziny 16.00 GOSiR przejął obowiązki zarządzającego placem 

zabaw na terenie szkoły. 

Pan Władysław Piątkowski  

Odpowiedział, żę od kilku lat składane są wnioski o dofinansowanie na zagospodarowanie terenu nad 

zalewem. Dodał, że pani sołtys też już rozmawiała w sprawie placu zabaw. Zaproponował, żeby 

porozmawiać z panią dyrektor w tej sprawie, żeby może na jakiś zasadach dzieci mogły korzystać z 

placu zabaw. Dodał, że praktycznie wszędzie szkolne i przedszkolne place zabaw są zamknięte.  

Pan Zbigniew Jakubczak  

Zwrócił się z prośba o wycięcie zakrzaczenia na drodze od szkoły w Lewiczynie do wiaduktu nad trasą 

S7. 

Pan Grzegorz Rychwicki  

Zwrócił się z pytaniem co z zadłużeniem ponad milion złotych od właściciela nieruchomości?  

Pan Zbigniew Byrski  

Poinformował radnych, że w dniu 10 kwietnia o godz. 11 odbędzie się wspólna komisja oraz rada 

społeczna w sprawie ośrodka zdrowia. Będzie kierownictwo ośrodka, projektant.  

Pan Władysław Piątkowski  

Poprosił, jeśli są jakieś sprawy do rozmowy o ustalenie spotkania.  

Udzielił informacji na temat biogazowni w Łęczeszycach. Poinformował, że trwają prace nad planem 

ogólnym. Poinformował, że powiat przeprowadził modernizację – aktualizację geodezyjną. Wskutek 

tego zmieniły się wielkości działek. Dodał, że zbiegło się to ze zmianą stawek podatkowych.  

Poinformował, że przyjmie formę odpowiadania na zapytania i interpelacje na piśmie i udostępniania 

tych odpowiedzi radnym i sołtysom.  

Zwrócił się z pytaniem, czy ma z urzędu wystąpić czy założyć sprawę cywilną w sprawie pomówień 

związanych ze świetlicą w Rębowoli?  

Poinformował, że negocjacje w sprawie zakupu działki na bagnach utknęły.  
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Podziękował, za spotkanie w sprawie ośrodka zdrowia, dodał, że podobną kwestią jest rozbudowa 

Zakładu Gospodarki Komunalnej.  

Zaprosił do parku w Oczesałach, na piknik militarny pod patronatem Starosty Grójeckiego oraz 

Dowódcy Jednostki, gdzie będzie wojsko ze sprzętem oraz atrakcje dla najmłodszych.  

Pan Jarosław Woźniak  

Zapytał czy należy dyżur traktować jako fikcję i zapisywać się w sekretariacie?  

Pan Zbigniew Byrski  

Dodał, że na dyżur oprócz radnych nie przyszedł jeszcze żaden mieszkaniec.  

Pkt 15. 

Pan Zbigniew Byrski stwierdził wyczerpanie porządku obrad. Podziękował wszystkim za przybycie 

i zakończył obrady XI Sesji Rady Gminy.  

Sesja trwała od godziny 10.12 do godziny 12.04  

Na tym protokół zakończono. 

Przewodniczący Rady Gminy 

Zbigniew Byrski 


